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گفت و گو  
آلومينيوم

مدير عامل شركت آلومينيوم توكل در گفت و گو 
ــا ماهنامه توليد مصرف گفت :   اميدوارم تعاونى  ب
ــود را آغاز و به  ــورت فراگيرترى فعاليت خ ــه ص ب

سرانجام برسد.

ــت و گو با خبرنگار  ــادق توكليان  در گف محمدص
ماهنامه توليد مصرف اظهار داشت : اساساً برگزارى 
ــت ولى اميدوارم تعاونى  همايش صنفى  خوب اس
به صورت فراگيرتر ى فعاليت خود را معنى دهد و 
در سياستها طوري تصميم گيري شود كه اعضاى 

سامن در  تهران و اطراف آن را نيز  شامل شود.

ــا تاكيد بر توجه مييت تعاونى به اعضاى غير  وى ب
ــمس آباد افزود: با توجه به تجاربى  ــاكن در ش س
كه در همايشهاى اين چنينى در قبل داشتم فكر 
ــود، براى  مى كردم برنامه مفصل تر ى اجرا مى ش
مثال من خودم نه واحدى را در منطقه شمس آباد 
دارم و نه كارم در آن منطقه است و محوريت اين 
ــانى كه در شهرك  ــتر در خصوص كس برنامه بيش
ــر تعاونى تمام  ــمس آباد فعاليت مى كنند، اگ ش
ــدگان را در بربگيرد به نظر من از لحاظ  توليدكنن

كيفيت بهتر مى شود.

وى در خصوص پيش بينى وضعيت آينده شهرك 
ــر جايى كه  ــت و ه ــيار عالى اس گفت : آينده بس
ــى كند و  ــود كار رونق پيدا م ــاد ش ــى ايج بورس
ــكان  بورس آينده آلومينيوم تهران  احتمالاً اين م

مى شود.

ــان كرد:  محمدصادق توكليان در پايان خاطر نش
ــد كه اين  ــه گونه اى باش ــتردگى كار ب ــد گس باي
ــتان تهران و  ــف را در كل اس ــى تمامى صن تعاون
ــرد و از اين حالت به  ــهركهاى اطراف دربر بگي ش

حالت فراگيرتر تبديل شود.

ــت و با  ــوم آذرين در گف ــركت آلوميني ــر ش مدي
ــه  توليد مصرف گفت: براى گرفتن نتيجه،  ماهنام

شعارها بايد به عمل تبديل شود. 

كرامت قهرمان پور در اين گفتو گو  اظهار داشت: 
ــهرك صنعتى صنايع  ــه در ش ــى ك برنامه همايش
ــكيل شد  ــته تش پروفيل آلومينيوم و صنايع وابس
ــده در  ــا زمانى كه قول داده ش ــود ولى ت خوب ب
ــيرين و سندها  ــفالت و آب ش خصوص  بحث آس
تحققپيدا نكنداين حرف ها  در حد  شعار است. 

ــن با آرزوى  ــركت آلومينيوم آذري ــر عامل ش مدي
ــر اعضاى هيات  ــت براى مدير عامل و ديگ موفقي
مديره افزود : اميدوارم آقاى درويش فعال بماند و 
خسته نشود و تا آخر با تمام قوا  پيش برود، ايشان 
قول داده اند : كوچه ها را جدول بندى و آسفالت 
ــاهده نشده  كرده ايم ولى حتى يك كوچه هم مش
ــد و يا اين  كه اين موارد در آن صورت گرفته باش
ــى براى آب شيرين در آن شروع شده  كه لوله كش
ــد كه چيزى مشاهد نشده است و فعلاً به نظر  باش

من در حد شعار است.

وى همچنين در خصوص ارزيابى خود از وضعيت 
آينده شهرك افزود: آينده اين شهرك بسيار خوب 
است اگر مسائل و مشكلات حل شود و بزرگترين 
معضل كه  سند است رفع و رجوع گردد،بى ترديد 

مى توان به آينده اى روشن اميدوار بود.

ــان كرد: از  كرامت قهرمان پور در پايان خاطر نش
ــار داريم به حرفهاى خود عمل  هيات مديره انتظ
كنندچرا كه  خود اين عزيزان از اين صنف هستند 
ــنا  و با تمام ضعف ها و درد و دل صنعت كاران آش
ــتند و به خوبى با توجه به شناختى كه دارند  هس

مى توانند درصدد رفع مشكلات  برآيند.
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